
Referat fra bestyrelsesmødet, den 17. august 2022  

 
Tilstede: Martin, Ivar, Bjarne, Annette (suppl.) og Minna (ref.) 

Fraværende: Steen og Kim. 
 

Ad 1. Godkendelse af forrige referat 

Referatet blev godkendt 

 

Ad 2. Nyt fra teknik/Teknikgruppen 

Opsigelse af brugere vi ikke kan levere net til i Mørke 

Der er 5 medlemmer i Mørke, der ikke kan leveres net til, når fjernvarmeskorsten 
nedrives. De fem medlemmer orienteres snarest muligt pr. mail om årsagen til, at de 
opsiges pr. 1. oktober 2022. 

ma-net har en fiberforbindelse til Skorstenen, der skal opsiges. 

Der udarbejdes en liste over medlemmer med dårligt signal. 

Det skal drøftes på kommende teknikmøder hvordan vi bedst tager imod nye frivillige, 
så de hurtigst muligt kommer i gang med arbejdet. Formanden skriver ud til 
teknikerne med en brush-up på modtagelsen af nye frivillige. 

Hjemmesiden skal opdateres således, at det bliver nemmere at oprette supportsager og 
at tilmelde sig, uden at brugerne skal logge ind i Jira. 

Medlemslisten ajourføres pt. på et regneark. Denne løsning vil vi gerne af med og her 
kan UISP kan anvendes i stedet. UISP kan muligvis også erstatte Jira. 

 

Ad 3. Økonomi 

Udsættes til næste møde. 

Ad 4. Persondataloven 

Det skal sikres, at alle medlemmer i forbindelse med tilmelding, aktivt giver samtykke 
til ma-nets persondatapolitik. Alle brugere skal oprettes via blanketten på 
hjemmesiden (og ikke pr. mail), hvor det er muligt at give sit samtykke. 



 

Ad 6. Vedtægter 

Vedtægterne blev delvist gennemgået – fortsættes på næste møde. 

Det aftaltes, at der til næste generalforsamling skal medbringes en medlemsliste, så 
det kan sikres, at der kun kan afgives en stemme pr. medlemskab. 

 

Ad 7. Eventuelt 

Intet 

 

Næste møde: Torsdag, den 15. september 2022, kl. 20.00 

 


